
Poslanec Ľuboš Blaha o Matovičovom gangu:
„Vláda vyhodila milióny do kanála, sabotovala
Sputnik, a teraz ešte chce robiť pokusy na
deťoch!“
- CZ24 News | 11. června 2021

SLOVENSKO: Vláda by mala okamžite odstúpiť, vyzýva poslanec parlamentu za stranu
Smer-SD Ľuboš Blaha na sociálnej sieti. „Vyhodili milióny do kanála a nechali sabotovať
ruskú vakcínu, len aby sa zapáčili Američanom a ich konkurenčnej vakcíne. Perfektné! A
aby toho nebolo dosť, robia z detí pokusné králiky!“
Podľa Blahu, keď sa začínalo s očkovaním, tak všetci vykrikovali, že jedine dobrovoľne. A božechráň –
deti. Odrazu očkovaní dostávajú tisíce výhod a otvorene sa hovorí o diskriminácii nezaočkovaných.
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Prečo nerobiť pokusy na deťoch?

Podľa poslanca zrazu nevadí ani očkovanie detí. Pripomína, že s vakcínami proti Covidu to je iné ako
s detskými chorobami. Na Covid očkujeme experimentálne, sme vo fáze testovania a stále nevieme,
aké vedľajšie účinky môže mať vakcína z dlhodobého hľadiska.

„Ale prečo nerobiť pokusy na deťoch? Dnes dobrovoľne, zajtra budeme neočkované detí trestať.
Napríklad sa nedostanú k ústavnému právu na vzdelanie,“ opozorňuje Blaha.

„Veď čo môže byť krajšie ako keď vaše deti môžu byť pokusným králikom, aby utešene rástli zisky
Pfizeru. Vyše 30 miliárd za dva roky – pcha, čo tam po rizikách pri deťoch? Však keď sa rúbe les,
lietajú triesky,“ dodal smerák.

Ruskú vakcínu sme vyhodili do smetí

Ale keď ide o seniorov a ruskú vakcínu, rozmýšľa Blaha, tam treba do poslednej chvíle strečkovať.
„Keď sem Sputnik prišiel, vláda sa tvárila, že všetko je alright, nie sú proti, len treba to a to. A tak
sme to rvali tri mesiace do hlodavcov. Baťová si vymýšľala nezmysly. Médiá hejtovali Rusko. Sputnik
sa zakazoval seniorom,“ rozohnil sa poslanec.

Podľa Blahu vláda tak dlho oddiaľovala použitie Sputniku V, že im to jednoducho nevyšlo. Už sa to
nedá stihnúť. Sputnik expiruje – kvôli tomu, ako ho sabotovali. Deň po dni, vždy nové prekážky.

„Už len za toto by mala vláda okamžite odstúpiť – vyhodili milióny do kanála a nechali sabotovať
ruskú vakcínu, len aby sa zapáčili Američanom a ich konkurenčnej vakcíne. Perfektné,“ zakončil
poslanec.


